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 Protokół Nr 15/11 

z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 17 października 2011 roku 

 

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Józef Migdałek. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Informacja o realizacji inwestycji oświatowych w 2011 roku.  

2. Sprawy różne 

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad.1.  

Informacje o realizacji inwestycji oświatowych w 2011 roku przedstawiła pani Grażyna 

Popczyńska naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Infrastruktury.  

 

1. Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Niesułkowie – II etap – 

była to kontynuacja zadania z 2010. Zadanie zostało zakończone . W dniu 29.09.2011 

r. złożyliśmy wniosek w Nadzorze Budowlanym w Zgierzu o wydanie decyzji 

zezwalającej na użytkowanie obiektu. Czekamy na obowiązkową kontrolę w tym 

zakresie .    

W roku 2009 została wykonana dokumentacja projektowa na budowę sali 

gimnastycznej. Wykonawcą projektu była firma Andrzej Brandt ze  Zgierza. 

Przetarg na realizację zadania odbył się w 2010 r. Ogłoszenie o zamówieniu ukazało 

się w BZP w dniu 28.01.2010 r. Otwarcie ofert odbyło się 18.02.2010 r. Na przetarg 

wpłynęło 16 ofert. 2 oferty zostały odrzucone. Za najkorzystniejszą uznano ofertę 

złożoną przez Konsorcjum firm: Copper – Pol Jacek Owczarek oraz Copper – Pol Sp. z 

o.o. z ceną brutto 1 365 385,96 zł.  Wynik przetargu został zatwierdzony przez 

Burmistrza Miasta – Gminy Stryków w dniu 26.02.2010 r. Umowa z wykonawca 

została zawarta w dniu 17.03.2010 r. W roku 2011 zawarto aneks do umowy w  

związku ze zmianą stawki VAT.  Wykonawca udzielił gwarancji na wykonane roboty 

budowlane na okres 60 miesięcy, natomiast na zamontowane urządzenia zgodnie z 

gwarancją producenta.  

W ramach zadania dobudowano budynek sali gimnastycznej wraz z zapleczem i 

łącznikiem. Jest to budynek parterowy, bez podpiwniczenia wykonany w tradycyjnej 

konstrukcji murowanej z dachem o konstrukcji drewnianej nad salą oraz żelbetowymi 

stropodachami nad zapleczem i łącznikiem. Powierzchnia całkowita wynosi 717,20 m2 

a kubatura 4 879,20 m3. Wykonano instalacje wewnętrzne wody zimnej, ciepłej wody 

użytkowej, kanalizacji sanitarnej, centralnego ogrzewania i wentylacji. Elektrycznej. 

Przebudowano odcinek wodociągu, wykonano szczelny zbiornik na szambo. 

Wykonano parking, podesty oraz windę dla niepełnosprawnych. W trakcie realizacji 

inwestycji wystąpiła konieczność wykonania pewnych prac uzupełniających i 

dodatkowych , których nie można było przewidzieć w projekcie. Dlatego dodatkowo 

zawarliśmy umowy na wykonanie tych robót. Było to : wykonanie skarpy zakrywającej 
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ściany fundamentowe budynku, umocnienie skarp płytami prefabrykowanymi, 

zwiększenie ilości podbudowy pod parkingiem, zamontowanie dodatkowego 

podgrzewacza wody, wykonanie nowego złącza napowietrzno pomiarowego oraz 

zasilania w ciepło technologiczne z lokalnej kotłowni.    

Zawarto również umowę z Inspektorem Nadzoru Inwestorskiego na czas realizacji 

zadania z firmą:  Stefan Załóg „INWESTOR” Techniczna Obsługa Budownictwa ul. 

Wiślana 3 B, Piotrków Trybunalski.  

Całość inwestycji zamknęła się wartością 1 479 196,33 zł. ( w tym 2009 r.- 42 709,51 

zł, 2010 r. – 813 251,81 zł i 2011 r. – 623 235,01 zł). 

 

2. Zakup ciągnika ogrodowego wraz z kosiarką – szkoła Podstawowa w Dobrej – 

zadanie zostało wykonane w miesiącu październiku. Zakupiono kosiarkę – ciągniczek 

wyposażoną również w sprzęt do odśnieżania.  

3. Zakup kuchni elektrycznej dla ZS nr 1 w Strykowie -  zadanie jeszcze  nie 

wykonane,  kuchnia zostanie zakupiona w miesiącu październiku.  

4. Zakup wyposażenia na potrzeby Przedszkola Samorządowego w Strykowie. – 

wykonano zakupiono i zamontowano szafy wnękowe w salach i zakupiono 

kserokopiarkę.  

5. Założenie kostki brukowej na placu szkolnym – Zespół Szkół nr 1 w Strykowie – 

zadanie wykonano w całości, w miesiącu sierpniu położono kostkę brukową na 350 m2 

za szkołą.  

Ad. 2.  

Pani Anna Sasin sekretarz M-G Stryków zaprezentowała dwa projekty uchwał:  

 w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w  Łodzi na kadencje 2012-2015, 

 

Radny Bogdan Walczak zapytał, czy pani Aleksandra Dukowska jako dyrektor Przedszkola 

Samorządowego nie narusza art. 10 Konstytucji RP.  

Pani sekretarz odpowiedziała, że jest powołany zespół opiniujący, który zwracał się o 

wydanie stosownych opinii. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że Pani Prezes Sądu Rejonowego w Zgierzu jest 

przewodniczącą tego zespołu, nie wniosła żadnych zastrzeżeń, wystąpiono również do KW 

Policji w Łodzi w celu wydania opinii.   

Radny Bogdan Walczak poinformował, że będzie o te sprawie pytał na sesji.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyboru ławników do sądu 

Okręgowego w  Łodzi na kadencje 2012-2015, 

Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się 

 

 w sprawie określenia przypadków obniżenia nauczycielowi tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz warunków i trybu tego obniżenia – 

uchwała mówi o doradcach metodycznych, w naszej gminie jest jeden doradca pan 

Nowicki, który wyraził zgodę na kandydowanie w następnej kadencji. Karta 

Nauczyciela określa przypadki obniżenia wymiaru godzin.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia przypadków 

obniżenia nauczycielowi tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć oraz 

warunków i trybu tego obniżenia. 

Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 

 

Następnie pani Sekretarz przedstawiła prezentacje dot. oświaty w Gm. Stryków – audyt 

efektywnościowy.  

Radny Bogdan Walczak zapytał jaka jest opinia urzędu odnośnie tego audytu. 

Pani sekretarz odpowiedziała, że jest to świeże opracowanie, zapoznani zostali dyrektorzy 

szkół, wnioski będą wypracowane w późniejszym terminie.  

Główne wnioski z przeprowadzonej analizy przez audytora: 

Przy organizacji systemu oświaty należałoby uwzględnić: 

1. Zatrudniać powinno się nauczycieli dyplomowanych (przy prawidłowym stosunku 

nauczyciele uczniowie). 

2. Większą subwencję generują odpowiednio gimnazja potem szkoły podstawowe. 

3. Optymalna liczba uczniów w klasie wynosi 24 lub 32.Przy zatwierdzaniu arkusza 

organizacyjnego należy uwzględniać efektywność kosztową zatrudnienia. 

 

Przewodniczący Komisji podsumowując powiedział, że szkoła to wyposażenie, baza, 

poprawianie samopoczucia, podnoszenie standardów, wykształcenie kadry, stosunek do 

ucznia. To się składa na to, że szkoła osiąga wyniki. W naszej gminie są obwody z różną 

liczbą dzieci. Audyt pokazał nam w jakim miejscu jest stan oświaty: wysiłek skierowany na 

to, aby szkoły pozostały w tym miejscach, które są, co zrobić ze szkołami, czy łączyć. Rada 

będzie kiedyś będzie się musiała na ten temat wypowiedzieć. To będzie związane z dowozem 

dzieci. Więc dobrze, że ten audyt powstał. Szkoły, które mają mniej  niż 100 uczniów (Koźle 

i Niesułków) kiedyś będą generowały coraz większe koszty. Powinniśmy robić wszystko, aby 

w tych rejonach powstawały zakłady, rozwijało się budownictwo jednorodzinne, aby ludzie 

się osiedlali. Dopóki będzie nas stać, to będziemy utrzymywać wszystkie placówki. Ten audyt 

będzie początkiem dyskusji nad sprawami oświaty. Dalszy ciąg to sprawa Urzędu, będziemy 

się bacznie przyglądać realizacji zadań oświatowych.  

 

Radny Bogdan Walczak w dalszej części spraw różnych poruszył następujące kwestie: 

1. Czy zadanie pod nazwą Roboty renowacyjne linii brzegowych zbiornika retencyjnego 

w Strykowie zostało wykonane zgodnie z projektem? 

2. Czy można mieć wgląd do sprawozdań finansowych wszystkich stowarzyszeń, 

których Gmina Stryków jest członkiem.  

3. Radny poprosił o ocieplenie hydrantów z których mieszkańcy bezpośrednio pobierają 

wodę oraz o smarowanie bądź naprawę dachów komórek będących w zasobach 

komunalnych. 
 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała E. Tomczak  

 

 

 Przewodniczący Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu,  

  Turystyki i Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie  

 

 

                       Józef Migdałek  

 


